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Obec Rišňovce 

 
Z á p i s n i c a 

 
zo 16. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce RIŠŇOVCE, 

konaného dňa 26. februára 2024 o 17.30 hodine v kultúrnom dome v Rišňovciach 
 
Prítomní:  Poslanci 6/7: Ľuboš Antala, Ing. Pavol Skokan, Ing. Jana Žitňáková, Filip Záhončík, 
doc. Ing. Patrik Rovný, PhD., Vladimír Višňovský 
 
Ďalší prítomný: Ing. Ivan Daniš, HK Obce      
      
Verejnosť: prítomná  
 
Program: 
1. Otvorenie zasadnutia 

1.1. Určenie zapisovateľa 
1.2. Voľba overovateľov zápisnice 
1.3. Voľba návrhovej komisie 
1.4. Ospravedlnení poslanci 
1.5. Kontrola uznesení z predchádzajúceho OZ 

2. Schválenie programu zasadnutia OZ 
3. Rozpočtové opatrenie č. 19 / 2023 
4. Plnenie programového rozpočtu obce Rišňovce k 31.12.2023 
5. Zápis kroniky na rok 2022 na schválenie 
6. Schválenie žiadosti o prenájom nebytových priestorov  sampi, s.r.o. 
7. Schválenie žiadosti o prenájom nebytových priestorov Ing. Pavol Skokan 
8. Zápisnica zo zasadnutia Komisie finančnej a pre kontrolu správy majetku obce dňa 

12.02.2024 
9. Zápisnica zo zasadnutia Športovej a školskej komisie pri OZ Rišňovce dňa 07.02.2024 
10. Etický kódex zamestnanca obce Rišňovce - návrh 
11. Etický kódex voleného predstaviteľa samosprávy obce Rišňovce - návrh 
12. Rôzne 

12.1. Hasičská zbrojnica – priestory, doplnený materiál 
12.2. Žiadosť o zohľadnenie výšky nájmu MUDr. Krčmáriková 

13. Diskusia 
14. Záver 
 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 
 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril a rokovanie viedol starosta obce, Mgr. Mário 
Machovec. Starosta obce na úvod privítal všetkých prítomných. Na začiatku zasadnutia boli 
prítomní 6 poslanci. Poslanec Miroslav Juran prišiel neskôr. Obecné zastupiteľstvo bolo 
uznášaniaschopné. 
Starosta obce určil zapisovateľku, navrhol overovateľov zápisnice a členov návrhovej komisie. 
Zasadnutie bolo nahrávané, nahrávka je zverejnená na webovej stránke obce Rišňovce. 
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 221/2024   

a) berie na vedomie  
zapisovateľku: Mgr. Alenu Šimorovú 

b) schvaľuje  
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overovateľov zápisnice: Ing. Janu Žitňákovú, Vladimíra Višňovského 
 
Starosta obce dal o návrhu hlasovať. 
Hlasovanie: 
za: 4 Ľuboš Antala, Ing. Pavol Skokan, Filip Záhončík, doc. Ing. Patrik Rovný, PhD. 
proti: 0 
zdržal sa: Ing. Jana Žitňáková, Vladimír Višňovský 
Uznesenie bolo schválené. 
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 222/2024   

a) schvaľuje  
návrhovú komisiu: Ing. Pavol Skokan, doc.Ing. Patrik Rovný, PhD. 

 
b) konštatuje, že  

na rokovaní OZ sú prítomní 6 poslanci, poslanec Miroslav Juran sa dostaví neskôr. 
 

Starosta obce dal o návrhu hlasovať. 
Hlasovanie:  
za: 6 Ľuboš Antala, Ing. Pavol Skokan, Ing. Jana Žitňáková, Filip Záhončík, Vladimír Višňovský, 
doc. Ing. Patrik Rovný, PhD. 
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu 1.5 Kontrola uznesení z predchádzajúceho OZ 
 
Starosta obce skontroloval uznesenia z predchádzajúcich zasadnutí (1-15). Uznesenia č. 
220/2024; č. 218/2024; č. 215/2024; č. 207/2023; č. 129/2023; č. 126/2023; č. 125/2023; č. 
118/2023; č. 114/2023; č. 97/2023; zostávajú nesplnené a trvajú.  
 
Na rokovanie prišiel poslanec Miroslav Juran o 18,12hodine 
.  
Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 223/2024   
 
Konštatuje, že 
 

a) uznesenia z 15. zasadnutia Obecného zastupiteľstva zostávajú nesplnené a trvajú 
 uznesenie  215/2024 
 uznesenie  218/2024 
 uznesenie  220/2024 

b) uznesenie zo 14.zasadnutia Obecného zastupiteľstva zostáva nesplnené a trvá 
 uznesenie 207/2023 

c) uznesenia z 10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva zostávajú nesplnené a trvajú 
 uznesenie č. 118/2023 
 uznesenie č. 125/2023 
 uznesenie č. 126/2023  
 uznesenie č. 129/2023 

d) uznesenie z 9. zasadnutia Obecného zastupiteľstva zostáva nesplnené a trvá 
 uznesenie č. 114/2023  

e) uznesenie z 8. zasadnutia Obecného zastupiteľstva zostáva nesplnené a trvá 
 uznesenie č. 97/2023  

 
Starosta obce dal o návrhu hlasovať. 
Hlasovanie: 
za: 7 Ľuboš Antala, Ing. Pavol Skokan, Ing. Jana Žitňáková, Filip Záhončík, Vladimír Višňovský, 
doc. Ing. Patrik Rovný, PhD., Miroslav Juran 
Uznesenie bolo schválené. 



4 
 

 
Overovatelia: Ing. Jana Žitňáková, Vladimír Višňovský 

 
  

 
 
K bodu 2. Schválenie programu zasadnutia OZ 
 
Starosta Mgr. Mário Machovec, prečítal navrhovaný program zasadnutia. K programu boli vzne-
sené požiadavky na úpravu návrhu  programu zasadnutia. 
 
Hlavný kontrolór Ing. Ivan Daniš požiadal o doplnenie programu o dva body: 

 Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Rišňovce za rok 2023  
 Správa o výsledku kontroly prevodov majetku obce, ktorého všeobecná hodnota ma-

jetku prevýšila 20 000 €  

Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 224/2024   

schvaľuje 
doplnený program rokovania  
 
1. Otvorenie zasadnutia 

1.1. Určenie zapisovateľa 
1.2. Voľba overovateľov zápisnice 
1.3. Voľba návrhovej komisie 
1.4. Ospravedlnení poslanci 
1.5. Kontrola uznesení z predchádzajúceho OZ 

2. Schválenie programu zasadnutia OZ 
3. Rozpočtové opatrenie č. 19 / 2023 
4. Plnenie programového rozpočtu obce Rišňovce k 31.12.2023 
5. Zápis kroniky na rok 2022 na schválenie 
6. Schválenie žiadosti o prenájom nebytových priestorov  sampi, s.r.o. 
7. Schválenie žiadosti o prenájom nebytových priestorov Ing. Pavol Skokan 
8. Zápisnica zo zasadnutia Komisie finančnej a pre kontrolu správy majetku obce dňa 

12.02.2024 
9. Zápisnica zo zasadnutia Športovej a školskej komisie pri OZ Rišňovce dňa 07.02.2024 
10. Etický kódex zamestnanca obce Rišňovce - návrh 
11. Etický kódex voleného predstaviteľa samosprávy obce Rišňovce – návrh 
12. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Rišňovce za rok 2023  
13. Správa o výsledku kontroly prevodov majetku obce, ktorého všeobecná hodnota majetku 

prevýšila 20 000 €  
14. Rôzne 

14.1. Hasičská zbrojnica – priestory, doplnený materiál 
14.2. Žiadosť o zohľadnenie výšky nájmu MUDr. Krčmáriková 

15. Diskusia 
16. Záver 

 
Starosta obce dal o návrhu hlasovať. 
Hlasovanie: 
za: 7 Ľuboš Antala, Ing. Pavol Skokan, Ing. Jana Žitňáková, Filip Záhončík, Vladimír   Višňovský, 
doc. Ing. Patrik Rovný, PhD., Miroslav Juran 
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu 3. Rozpočtové opatrenie č. 19 / 2023 
 
Ekonómka obce pani Hudáková oboznámila prítomných s rozpočtovým opatrením č.19/2023. 
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Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 225/2024   
 
berie na vedomie 
Rozpočtové opatrenie č. 19 / 2023 
 
Starosta obce dal o návrhu hlasovať. 
Hlasovanie: 
za: 7 Ľuboš Antala, Ing. Pavol Skokan, Ing. Jana Žitňáková, Filip Záhončík, Vladimír   Višňovský, 
doc. Ing. Patrik Rovný, PhD., Miroslav Juran 
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu 4. Plnenie programového rozpočtu obce Rišňovce k 31.12.2023 
 
Ekonómka obce pani Hudáková informovala  prítomných s plnením programového rozpočtu 
obce Rišňovce k 31.12.2023. 
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 226/2024 
 
berie na vedomie 
Informáciu o plnení programového rozpočtu obce Rišňovce k 31.12.2023 
 
Starosta obce dal o návrhu hlasovať. 
Hlasovanie: 
za: 7 Ľuboš Antala, Ing. Pavol Skokan, Ing. Jana Žitňáková, Filip Záhončík, Vladimír   Višňovský, 
doc. Ing. Patrik Rovný, PhD., Miroslav Juran 
Uznesenie bolo schválené. 
 
 
K bodu 5. Zápis kroniky na rok 2022 na schválenie 
 
Kronikárka PaedDr. Lenka Proksová predložila Obecnému zastupiteľstvu Zápis Kroniky Riš-
ňovce na rok 2022. 
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 227/2024 
 

a) prerokovalo 
Zápis kroniky na rok 2022 

b) schvaľuje 
Zápis kroniky na rok 2022 
 

Starosta obce dal o návrhu hlasovať. 
Hlasovanie: 
za: 7 Ľuboš Antala, Ing. Pavol Skokan, Ing. Jana Žitňáková, Filip Záhončík, Vladimír   Višňovský, 
doc. Ing. Patrik Rovný, PhD., Miroslav Juran 
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu 6. Schválenie žiadosti o prenájom nebytových priestorov sampi, s.r.o. 
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 228/2024 
 

a) prerokovalo 
   žiadosť o prenájom nebytových priestorov sampi, s.r.o. 

b) postupuje 
žiadosť na dopracovanie obecnému úradu – zverejnenie zámeru 
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Starosta obce dal o návrhu hlasovať. 
Hlasovanie: 
za: 7 Ľuboš Antala, Ing. Pavol Skokan, Ing. Jana Žitňáková, Filip Záhončík, Vladimír   Višňovský, 
doc. Ing. Patrik Rovný, PhD., Miroslav Juran 
Uznesenie bolo schválené. 
 

 
K bodu 7. Schválenie žiadosti o prenájom nebytových priestorov Ing. Pavol Skokan 
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 229/2024 
 

b) prerokovalo 
   žiadosť o prenájom nebytových priestorov Ing. Pavol Skokan 

c) postupuje 
žiadosť na dopracovanie obecnému úradu úradu – zverejnenie zámeru 
 
 

Starosta obce dal o návrhu hlasovať. 
Hlasovanie: 
za: 7 Ľuboš Antala, Ing. Pavol Skokan, Ing. Jana Žitňáková, Filip Záhončík, Vladimír   Višňovský, 
doc. Ing. Patrik Rovný, PhD., Miroslav Juran 
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu 8 Zápisnica zo zasadnutia Komisie finančnej a pre kontrolu správy majetku 
obce dňa 12.02.2024 
Poslanec Obecného zastupiteľstva, Ing. Pavol Skokan, predseda Komisie finančnej a pre kon-
trolu správy majetku obce, predniesol zápisnicu zo zasadnutia komisie. 
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 230/2024 
 

a) prerokovalo 
Zápisnicu zo zasadnutia Komisie finančnej a pre kontrolu správy majetku obce 

b) berie na vedomie 
Zápisnicu zo zasadnutia Komisie finančnej a pre kontrolu správy majetku obce 

c) schvaľuje 
termín stretnutia pracovnej skupiny dňa 11.3.2024 

 
Starosta obce dal o návrhu hlasovať. 
Hlasovanie: 
za: 7 Ľuboš Antala, Ing. Pavol Skokan, Ing. Jana Žitňáková, Filip Záhončík, Vladimír   Višňovský, 
doc. Ing. Patrik Rovný, PhD., Miroslav Juran 
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu 9 Zápisnica zo zasadnutia Športovej a školskej komisie pri OZ Rišňovce dňa 
07.02.2024 
Poslanec Obecného zastupiteľstva, Ľuboš Antala, predseda Športovej a školskej komisie pri 
OZ Rišňovce, predniesol zápisnicu zo zasadnutia komisie. 
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 231/2024 
 

a) prerokovalo 
Zápisnicu zo zasadnutia Športovej a školskej komisie pri OZ Rišňovce 

b) berie na vedomie 
Zápisnicu zo zasadnutia Športovej a školskej komisie pri OZ Rišňovce 



7 
 

 
Overovatelia: Ing. Jana Žitňáková, Vladimír Višňovský 

 
  

 
Starosta obce dal o návrhu hlasovať. 
Hlasovanie: 
za: 7 Ľuboš Antala, Ing. Pavol Skokan, Ing. Jana Žitňáková, Filip Záhončík, Vladimír   Višňovský, 
doc. Ing. Patrik Rovný, PhD., Miroslav Juran 
Uznesenie bolo schválené. 
 
 
K bodu 10  Etický kódex zamestnanca obce Rišňovce – návrh 
 
Bod sa presúva na ďalšie zasadanie Obecného zastupiteľstva 
 
K bodu 11  Etický kódex voleného predstaviteľa samosprávy obce Rišňovce – návrh 
 
Bod sa presúva na ďalšie zasadanie Obecného zastupiteľstva 
 
K bodu 12 Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Rišňovce za rok 2023  
 
Hlavný kontrolór Ing. Ivan Daniš predniesol Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 
obce Rišňovce za rok 2023  
  
Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 232/2024 
 

a) prerokovalo 
správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Rišňovce za rok 2023  

b) berie na vedomie 
správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Rišňovce za rok 2023  

Starosta obce dal o návrhu hlasovať. 
Hlasovanie: 
za: 7 Ľuboš Antala, Ing. Pavol Skokan, Ing. Jana Žitňáková, Filip Záhončík, Vladimír   Višňovský, 
doc. Ing. Patrik Rovný, PhD., Miroslav Juran 
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu 13 Správa o výsledku kontroly prevodov majetku obce, ktorého všeobecná hod-
nota majetku prevýšila 20 000 €  
 
Hlavný kontrolór Ing. Ivan Daniš predniesol Správu o výsledku kontroly prevodov majetku 
obce, ktorého všeobecná hodnota majetku prevýšila 20 000 €  
  
Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 233/2024 
 

a) prerokovalo 
správu o výsledku kontroly prevodov majetku obce, ktorého všeobecná hodnota ma-
jetku prevýšila 20 000 €  

b) berie na vedomie 
správu o výsledku kontroly prevodov majetku obce, ktorého všeobecná hodnota ma-
jetku prevýšila 20 000 €  

Starosta obce dal o návrhu hlasovať. 
Hlasovanie: 
za: 7 Ľuboš Antala, Ing. Pavol Skokan, Ing. Jana Žitňáková, Filip Záhončík, Vladimír   Višňovský, 
doc. Ing. Patrik Rovný, PhD., Miroslav Juran 
Uznesenie bolo schválené. 



8 
 

 
Overovatelia: Ing. Jana Žitňáková, Vladimír Višňovský 

 
  

 
K bodu 14.1  Hasičská zbrojnica – priestory, doplnený materiál 
 
Na rokovaní OZ boli prítomní členovia DHZ Rišňovce. Dodali nákres, náčrt, materiál k rekon-
štrukcii priestorov pre DHZ (garáž, šatne, zasadačka, sociálne zariadenia, sklad). 
Slova sa ujal predseda DHZ, pán Jozef Rehuš, pýtal sa, ako sa bude postupovať v rekonštrukcii 
alebo výstavbe Hasičskej zbrojnice. Poslankyňa Žitňáková sa pýtala aj na postup pri rekon-
štrukcii priestorov v obecnej budove, kde DHZ plánuje mať šatne, sociálne zariadenia, zasa-
dačku a sklad. Tieto priestory sa dajú sfunkčniť aj svojpomocne zamestnancami obce a brigád-
nickou prácou členov DHZ.  
 
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 234/2024   
 

a) prerokovalo 
požiadavky Dobrovoľného hasičského zboru Rišňovce  

b) poveruje 
starostu Obce o zabezpečenie statického posudku na hasičskú zbrojnicu (garáž) 

Starosta obce dal o návrhu hlasovať. 
Hlasovanie: 
za: 7 Ľuboš Antala, Ing. Pavol Skokan, Ing. Jana Žitňáková, Filip Záhončík, Vladimír   Višňovský, 
doc. Ing. Patrik Rovný, PhD., Miroslav Juran 
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu 14.2. Žiadosť o zohľadnenie výšky nájmu MUDr. Krčmáriková 
 
MUDr. Krčmáriková si podala žiadosť o zohľadnenie výšky nájmu za obecné priestory vzhľadom 
k tomu, že sa v prenajatých priestoroch zdržuje iba jeden deň v týždni. 
 
 Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 235/2023 
 

a) prerokovalo 
žiadosť o zohľadnenie výšky nájmu podľa pôsobenia v obci pre MUDr. Evu Krčmárikovú 

b) schvaľuje  
zníženie nájmu na 1/5 ročného nájmu nebytových priestorov v zmysle zásad 
hospodárenia a nakladania s majetkom obce Rišňovce zo dňa 27.11.202,3 čl. 13, bod 6, 
pís. b). na obdobie roku 2024 

Starosta obce dal o návrhu hlasovať. 
Hlasovanie: 
za: 7 Ľuboš Antala, Ing. Pavol Skokan, Ing. Jana Žitňáková, Filip Záhončík, Vladimír   Višňovský, 
doc. Ing. Patrik Rovný, PhD., Miroslav Juran 
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu 18. Diskusia 
 
Pripomienky a otázky poslancov a hlavného kontrolóra: 

Ing. Jana Žitňáková predniesla podnety, ktoré sú dlhodobého charakteru a informovala sa, ako 
sa postupuje na ich realizácii: 
 

 Parkovanie osobného motorového vozidla na obecnom pozemku v centre obce na 
parkovisku pri motorkárni. Auto tam parkuje už minimálne 4 mesiace, obmedzuje 
viditeľnosť na križovatku pri vychádzaní smerom od pošty. 
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 Preliezky a hojdačky pri starom zdravotnom stredisku sú poškodené, drevá strácajú 
stabilitu, sú vydlabané, priestor pod hojdačkami je veľmi prehĺbený, po daždi v ňom 
stojí dlho voda 

 Výmena plynových kotlov v obecných bytoch, kotle sú z roku 2008, ich opravy a 
revízie ročne stoja obec nemalé finančné prostriedky, upozorňuje na to už dlhšiu 
dobu, ide o 33 kusov   

 Výmena nevyhovujúc sporákov v obecných bytoch, podľa spôsobilej osoby 7 ks spo-
rákov je pôvodných z roku 2008, nespĺňajú už požadované kritériá a normy  

 Cestu na Hornorišňovský cintorín je potrebné spolu so Slovenským pozemkovým 
fondom ako majiteľom pozemku spevniť, upraviť, prípadne vytvoriť priekopu z hornej 
strany cesty, aby voda a hlina nestekala po prudkých alebo dlhotrvajúcich dažďoch 
až do dediny 

 Slovenská pošta, prerábka prevádzky, tento problém sa rieši tiež niekoľko mesiacov, 
nikam sme sa zatiaľ nepohli, nie sú dohodnuté žiadne spoločné postupy 

 Platba energií v starom zdravotnom stredisku u všetkých nájomníkov, ako je dorie-
šená fakturácia, ako sa riešia nájomníci, ktorí nepodpísali dodatky s vyšším nájom-
ným v starom zdravotnom stredisku a v budove “bašty”, dokedy bude obec tolerovať 
a financovať nájomníkov 

 

doc. Ing. Patrik Rovný, PhD. sa informoval o riešení problematiky 
 

 Projekt od Vitisu - chodník, prvé kolo sme nestihli, druhé kolo je v júli, čo obec robí pre 
to, aby sa mohol podať projekt a zasa sme neprišli o financie  

 Zamestnanci obce - zmena, odchod zamestnancov v dôchodkovom veku do dôchodku, 
prijatie nového zamestnanca do práce, potrebuje obec zamestnať ešte jednu ženu do 
TPP, má obec nejaké žiadosti o prijatie do zamestnania? 

 Zberný dvor, rekonštrukcia kultúrneho domu, zateplenie, energetická úspora, kúrenie – 
boli vyhlásené výzvy z Plánu obnovy - čakáme na informáciu, pretože má pocit, že u 
nás nepotrebujeme financie z EU, do žiadnych projektov sa nezapájame 

 Bankomat v obci, bude, nebude, informoval sa starosta, kde by mohol byť, aká banka 
by ho vedela poskytnúť? 

 Dolný cintorín - ozvučenie, každý mesiac na zastupiteľstve to prízvukuje pani Žitňáková, 
aby sa jeden amplión alebo reproduktor namontoval na spojnicu hlavnej cesty na cinto-
ríne a chodníka ku domu smútku, pretože väčšina ľudí na pohrebe stojí práve na hlavnej 
ceste pod stromami 

 Mobilná aplikácia – odpovedanie obyvateľom na ich podnety, prečo starosta alebo za-
mestnanci neodpovedajú na podnety občanov, nato tá aplikácia je, ignorovaním otázok 
občanov sa ich problémy nevyriešia  

 Informačná tabuľa pri COOP Jednote a novom zdravotnom stredisku, je potrebné inšta-
lovať uzamykateľné tabule so sklom, aby sa občania dozvedeli viac informácií o kultúre, 
dianí v obci a podobne 

Ľuboš Antala sa informoval o riešení problematiky 
 

 Svah na ihrisku za kabínami a oplotenie ihriska, dokončenie  

 
Ing. Pavol Skokan sa informoval o riešení problematiky 
 



10 
 

 
Overovatelia: Ing. Jana Žitňáková, Vladimír Višňovský 

 
  

 Sú efektívne paušálne služby právnika? Kto a ako často sa využívajú jeho služby?   
 Opravy porúch vodovodu vo vlastnej réžii, aspoň vykopávky, odkopávky, manuálne 

práce, odborne spôsobilá osoba potom príde vykonať iba výmenu vodomeru alebo 
opravu  

 Verejné osvietenie Ekoled – ukončenie zmluvy, na ako dlho je uzatvorená, koľko by to 
stálo obec, keby sama prevádzkovala osvetlenie v obci 

K uvedeným otázkam prebehla diskusia. 

K bodu 15. Záver 

Na záver starosta Obce Rišňovce Mgr. Mário Machovec, poďakoval všetkým prítomným za 
účasť a rokovanie o 22:40 hod. ukončil. 

Zapisovateľ:   Mgr. Alena Šimorová 
 
Starosta:        Mgr. Mário Machovec 
 
Overovatelia: Ing. Jana Žitňáková 
 
                      Vladimír Višňovský 


